
How to set the time and wind your Northgate Automatic Watch 

We thank you for your trust in Northgate Watches. 

 As we like you to give you the best we selected for your new Northgate Automatic watch a Swiss Made well known 

and reliable watch movement. (SW200) This movement is made by Sellita and has a power reserve from around 38 

hours. When you not wear it will not run after this 38 hours and you have to wind it manual and set the time again. 

When wearing the watch it will power itself while it is on your wrist, the so called rotor that is the part in the shape 

of a half-moon you see it through the case back that is moving is winding the spring inside the movement. This 

spring will release its power and let the watch run on time. You have to remember that an automatic watch has not 

the accuracy of a quartz movement. During a day it will be running around 12 seconds less accurate then a quartz 

movement. However it is always very nice to see the big seconds hand running smoothly and sweeping.  

Please read this how to set the time and wind your Northgate Automatic Watch. 

 

We use a screw down crown. We use this to protect it from water and to protect the crown. So it is very important 

that you also screw the crown back in its closed position after we set the time and wind the watch. When it is open 

water can be entering the watch and as you know water and even more bad; salt water is the greatest enemy of 

watches, so we advise in any case to avoid water as much as possible to give your watch a longer life.  

Open the Screw down crown and wind the watch manually: 

1) Open the crown by taking the watch in your left hand (preferable above a table to avoid it from falling 

down on a floor what can harm your watch seriously) and take the crown firmly between your thumb and 

your forefinger and turn it towards yourself, than the crown will lose itself. (position 1) in this position you 

can wind the watch manually by taking the crown with your thumb and forefinger again and turn the 

crown between your thumb and forefinger from yourself, so the crown is turning clockwise and you hear a 

kind of grinding. You can do this 10 times then it has enough power to run. You can wind it endless as 

there is no stop. So 10 times is ok. 

Set the time 

2) Pull the crown out (position 2) and set the time. Take the crown between your thumb and forefinger again 

and set time clockwise or counter clockwise what you prefer, it will not harm the movement. 

Close the crown again (VERY IMPORTANT) 

3) As we opened the crown we now have to close it again to avoid that there will be water inside the case 

and movement. (Water and falling down harm is not covered by the Warranty) 

4) Take the watch again in the same position as you opened the crown. Now press the crown firmly against 

the case and at the same time turn the crown in the opposite direction of how we opened the crown. So 

away from you until the crown is firmly attached to the case again. 

Enjoy your Northgate Automatic watch a lot. 

 

 

 



 

 الأوتوماتيكية Northgate كيفية ضبط الوقت وتعبئة ساعة

 .Northgateنشكرك على ثقتك في ساعات 

الجديدة، وهي  Northgateكما نود أن نقدم لك أفضل ما اخترناه لساعتك الأوتوماتيكية  

ولديها  Sellita( هذه الحركة من صنع شركة SW200حركة ساعة سويسرية معروفة وموثوقة. )

ساعة  38ساعة تقريبًا. عندما لا ترتديها، فلن تعمل بعد مرور  38احتياطي طاقة لمدة 

وسيتعين عليك تشغيلها يدويًا وضبط الوقت مرة أخرى. عند ارتداء الساعة، فإنها ستعمل 

على تشغيل نفسها أثناء وجودها على معصمك، ما يسمى بالدوار وهو الجزء على شكل نصف 

اه من خلال ظهر العلبة الذي يتحرك هو تعبئة الزنبرك داخل الحركة. سيطلق قمر الذي تر

هذا الربيع قوته وسيسمح للساعة بالعمل في الوقت المحدد. عليك أن تتذكر أن الساعة 

 الأوتوماتيكية لا تتمتع بدقة حركة الكوارتز.

  



 

تز. ومع ذلك، فمن ثانية أقل دقة من حركة الكوار 12خلال اليوم، سيتم تشغيلها بحوالي 

 الجميل دائمًا أن ترى عقرب الثواني الكبيرة يعمل بسلاسة وكتساح.

 الأوتوماتيكية الخاصة بك. Northgateيرجى قراءة كيفية ضبط الوقت وتشغيل ساعة 

 

 

 

نحن نستخدم التاج اللولبي. نستخدم هذا لحمايته من الماء ولحماية التاج. لذلك من 

أيضًا بربط التاج مرة أخرى في وضعه المغلق بعد أن نضبط الوقت المهم جدًا أن تقوم 

ونقوم بتشغيل الساعة. عندما تكون مفتوحة يمكن أن تدخل المياه إلى الساعة وكما 

تعلم فإن الماء أكثر سوءًا؛ الماء المالح هو العدو الأكبر للساعات، لذا ننصح في كل 

 عمرًا أطول. الأحوال بتجنب الماء قدر الإمكان لمنح ساعتك

 افتح التاج اللولبي وقم بلف الساعة يدويًا:

( افتح التاج عن طريق الإمساك بالساعة بيدك اليسرى )يفضل أن تكون فوق طاولة لتجنب 1

سقوطها على الأرض مما يمكن أن يضر ساعتك بشكل خطير( وأمسك التاج بقوة بين إبهامك 

( في هذا الوضع يمكنك 1ه. )الموضع وسبابتك وأدره نحوك ، فإن التاج سوف يفقد نفس

تعبئة الساعة يدويًا عن طريق أخذ التاج بإبهامك والسبابة مرة أخرى وإدارة التاج 

بين إبهامك والسبابة من نفسك، بحيث يدور التاج في اتجاه عقارب الساعة وتسمع نوعًا 

لتشغيل. مرات ثم يكون لديه ما يكفي من القوة ل 10من الطحن. يمكنك القيام بذلك 

 مرات على ما يرام. 10يمكنك لفها إلى ما لا نهاية لأنه لا يوجد توقف. لذلك 

 ضبط الوقت

( واضبط الوقت. خذ التاج بين إبهامك والسبابة مرة 2( اسحب التاج للخارج )الموضع 2

أخرى واضبط الوقت في اتجاه عقارب الساعة أو عكس اتجاه عقارب الساعة كما تفضل، فلن 

 كة.يضر بالحر

 أغلق التاج مرة أخرى )مهم جدًا(



( عندما فتحنا التاج علينا الآن إغلاقه مرة أخرى لتجنب وجود ماء داخل العلبة 3

 والحركة. )لا يغطي الضمان الماء والسقوط(

( خذ الساعة مرة أخرى في نفس الوضع الذي فتحت فيه التاج. الآن اضغط على التاج 4

أدر التاج في الاتجاه المعاكس لكيفية فتح التاج. بقوة على العلبة وفي نفس الوقت 

 لذا ابتعد عنك حتى يتم تثبيت التاج بقوة على العلبة مرة أخرى.

 الأوتوماتيكية كثيرًا. Northgateاستمتع بساعة 

 

 

 


